
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Nr16/2005  w dniu  08.11.2005

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.30 zakończono o godz. 16.00

L.p Imię i nazwisko Podpis
1. Jacek Brzostowski    -

Przewodniczący Komisji
Obecny

2. Edmund Knapski     -
Wiceprzewodniczący Komisji

Obecny

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz
Komisji

Obecny

4. Wojciech Ćwik Obecny
5. Marceli Marzyński Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ____________________________

2. ______________________________

3. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Ireneusz Biniewski – dyrektor I LO
2. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3. Rozpatrzenie pisma Przewodniczącego Rady Powiatu dot. wnikliwego zbadania sprawy
podpisania umowy zawartej między dyrektorem I LO w Wągrowcu a PEH „Edukator”, w
związku z pismem radnego Jerzego Piaseckiego.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
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1.3. Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z pismem radnego Jerzego
Piaseckiego, pismem Starosty skierowanym do Przewodniczącego Komisji oraz z umową najmu
zawartą między PEH „Edukator” a dyrektorem I LO w Wągrowcu. Komisja zapoznała się także z
protokołem nr 166 i 168 Zarządu Powiatu.
W posiedzeniu uczestniczył dyrektor I LO Ireneusz Biniewski, który wyjaśnił Komisji aspekty
sprawy. Dyrektor przyznał, że nie powiadomił Zarządu o zawartej umowie. Jednakże był
przekonany, że organ nadrzędny wie o umowie, bowiem PEH „Edukator” zwrócił się do
Starostwa o dokonanie wpisu do rejestru. Dyrektor stwierdził, że gdyby umowa doszła do skutku,
to przed uruchomieniem działalności przez PEH „Edukator”, czyli przed 01. 09. 2006 r. do
umowy sporządzony byłby aneks, uwzględniający wszelkie aspekty korzystne dla LO. Obecnie
umowa nie została zerwana, jednakże zostanie zawarta tylko na rok, czyli zostanie
wypowiedziana przed 31.08.2007 r., bowiem nie jest możliwe natychmiastowe wypowiedzenie
umowy, ponieważ „Edukator” został wpisany do rejestru.
Komisja zażąda kalkulacji dot. stawek w umowie.
Komisja zażąda opinii Radcy Prawnego dot. zawartej umowy (dodatkowo).

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

 



_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.
 5.1. Zapytania

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.3. Stanowiska  :
             Komisja rozpatrzy do końca sprawę na następnym posiedzeniu, ponieważ nie posiada
dostatecznej dokumentacji dot. sprawy.

5.4   Wnioski

_______________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:
        / Andrzej Słoma /                                                  /Jacek Brzostowski /

Protokół został podpisany przez protokolanta i przewodniczącego Komisji.

 


